

Mission Prayer Movement: United States of America

October 15,2024

Updates & prayer points:

PRAY FOR AMERICA'S MILITARY:

The U.S. Navy has contracted three additional, more technologically advanced, hospital ships for construction to join the USS Comfort and the USS Mercy. The two existing ships have been in service for almost four decades, providing medical support to the military and humanitarian and disaster relief around the world.

Pray for Secretary Del Toro and U.S. naval officials as they seek to increase the American fleet.

PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Ukraine has attacked stockpiles of ammunition Russia has received from North Korea. France has committed to sending Mirage 2000 fighter jets to Ukraine in 2025. Moscow banned the gaming messaging platform Discord, which its troops had been using to coordinate drone attacks.

For NATO leaders and allies to seek God's direction on the war in Ukraine.

PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL:

Israeli Defense Minister Yoav Gallant has postponed his visit to Washington as Israel ordered three northern Gaza hospitals to evacuate. The U.S. has shown support for Israel's ground offensive in Lebanon, no longer seeking an immediate cease-fire.

Pray for the peace of Jerusalem and for the people of Israel, Gaza, and Lebanon as the conflicts intensify.

PRAY FOR THE U.S. ELECTIONS:

During this time of elections, there is tension, division, and confusion all around us, especially in politics. We need to pray for our country.

- *Pray that as citizens of this country and of God's Kingdom, we will be grateful for our voting rights and to exercise our privilege to vote.*
- *Pray that candidates will desire to exhibit high character, speak truthfully, and conduct themselves with honor.*
- *Pray that election day will go smoothly at each polling location in your community.*
- *Pray that Christians and churches will be a beacon of hope in a cultural-political environment that sometimes feels hopeless.*

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for the president and his advisors as they influence the decisions of other countries.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for U.S. legislators as they follow up on the reports from whistleblowers and seek to ensure federal agencies used the funds as Congress appropriated. Pray for the members of congressional committees as they conduct investigations into the basis for federal agency policies.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for discernment for the Supreme Court justices as they hear oral arguments and consider requests for injunctions.

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教禱告運動：美國

2024 年 10 月 15 日

更新和代禱事項：

為美國軍隊祈禱：

美國海軍已另外簽訂了三艘技術更先進的醫院船建造合同，加入「舒適號」和「仁慈號」的行列。現有的兩艘船已服役近四十年，為世界各地的軍事、人道主義和救災提供醫療支援。

為德爾托羅部長和美國海軍官員祈禱，因為他們尋求增加美國艦隊。

祈禱烏克蘭戰爭結束

烏克蘭襲擊了俄羅斯從北韓收到的彈藥庫存。法國承諾於 2025 年向烏克蘭派遣幻影 2000 戰鬥機。

北約領導人和盟國在烏克蘭戰爭問題上尋求上帝的指引。

為美國與以色列的關係禱告：

由於以色列下令加薩北部三家醫院撤離，以色列國防部長約阿夫·加蘭特推遲了對華盛頓的訪問。美國已表示支持以色列對黎巴嫩的地面進攻，不再尋求立即停火。

隨著衝突加劇，為耶路撒冷以及以色列、加薩和黎巴嫩人民的和平祈禱。

為美國選舉祈禱：

在這個選舉時期，我們周遭充滿了緊張、分裂和混亂，尤其是在政治領域。我們需要為我們的國家祈禱。

- 禱告作為這個國家和神國度的公民，我們會感恩我們的投票權並行使我們的投票特權。
- 禱告候選人願意展現高尚的品格、說實話、行事誠實。
- 祈禱您所在社區的每個投票點的選舉日都能順利進行。
- 祈禱基督徒和教會能夠在有時感到絕望的文化政治環境中成為希望的燈塔。

為美國領導人祈禱

行政部門：為總統及其政府祈禱

為總統和他的顧問祈禱，因為他們影響其他國家的決策。

立法部門：為國會參議員和代表祈禱

為美國立法者禱告，他們會跟進舉報人的報告，並尋求確保聯邦機構按照國會撥款使用這些資金。為國會委員會的成員禱告，因為他們正在調查聯邦機構政策的基礎。

司法部門：為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為最高法院法官在聽取口頭辯論和考慮禁令請求時的洞察力禱告。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>